
Školská rada zřízená při ZŠ T.G.Masaryka Rajhrad, okres Brno-venkov 

 

Zápis ze schůzky školské rady konané dne 30. 8. 2019 

 

Přítomni:  PhDr. Dagmar Malotová, Markéta Pospíšilová,  

                   Mgr. Magda Mlejnková, Mgr. Karel Mitáš 

Omluveni: Mgr. Miroslav Hurta,  Karlubíková Jaroslava 

Hosté:       PaedDr. Zdeněk Motlíček 

Nepřítomni: -  

1.Úvod 

• seznámení s programem 

2.Obsah jednání: 

Členové byli seznámeni s 

• úpravou Školního řádu v kapitole VIII. část Soubor výchovných opatření 

            (úprava terminologie a grafická úprava) 

• s výsledky inspekční zprávy 

• s výroční zprávou  

• s Dodatkem č. 2 ŠVP (výstupy a učivo Ov v 7.ročníku) 

• s čerpáním rozpočtu na rok 2019 

• s počtem žáků a  tříd ve školním roce 2019 / 2020 a dalším výhledem 

Proběhla diskuse o navyšujícím se počtu žáků, tříd v příštích letech a s tím související potřeba 

dalších prostor » rušení odborných učeben, spádovost škol, financování …. 

Dále byl přednesen ředitelem problém vysoké teploty ve třídách v letních měsících » zvážení, 

jak „ochladit školu“ – klimatizace, rekuperace, venkovní žaluzie ? 

3. Závěr 

Členové školské rady schválili 

• Školní řád platný od 1.9.2019 

• Výroční zprávu za školní rok 2018 / 2019 

 

 



Členové školské rady projednali bez námitek 

• Dodatek č. 2 k ŠVP 

• čerpání rozpočtu za rok 2019 

Členové školské rady doporučili řediteli školy 

• seznámit rodiče se situací ve škole v letních měsících (vysoké teploty) a zjistit 

předběžně jejich názor na případné zavedení klimatizace 

• zjistit všechny možnosti v oblasti klimatizace a finanční náročnost 

 

5.Termín další schůzky 

-  prosinec 2019 

 

Zapsala:  D. Malotová                                                            Zápis ověřila: p. Mlejnková 

 

V Rajhradě dne  30. 8. 2019 


